

各位來賓與家長，您好：

歡迎您 5 月 27 日（六）蒞臨臺科大參加 貴子弟的畢業典禮，當天入校停車相關事宜謹說明如下：

1. 停車地點：國際大樓地下三樓停車場或研揚大樓地下停車場（詳見本校平面圖紅框處）
 2. 5 月 27 日（六）當天至 18 時前停本校均半價收費，逾時將依規定收費，不便之處尚請包涵。
 3. 附上本校平面圖及位址圖供參考。
 4. 若校內停車場已滿，可停至臺大停車場內（依臺大停車辦法收費，未有折扣），步行約 5-10 分鐘。
- 因考量當天車潮較擁擠，請直接駛入停車場內，勿於校門口停留或暫停，謝謝您的合作，並祝福您週末假期愉快！

國立臺灣科技大學學生事務處 敬啟

Dear guests and parents,

Welcome to the graduation ceremony on May 27th (Saturday) at National Taiwan University of Science and Technology. Please note the following information regarding parking on campus:

1. Parking location: Parking is possible on two parking lots, the underground parking lot on the 3rd floor of the International Building or the underground parking lot of the Research and Development Building (see the red boxes on the campus map).
2. On May 27th (Saturday), parking on campus before 6:00 PM will be charged at half price. After this time, regular rates will apply. We apologize for any inconvenience caused.
3. Please refer to the attached maps for your convenience.
4. If the on-campus parking lots are full, you may park at the National Taiwan University parking lot (which charges full price according to their own parking policies) and walk for approximately 5-10 minutes to reach our campus.

Considering the expected heavy traffic on that day, please drive directly into the designated parking lots and refrain from stopping or parking at the campus entrance. Thank you for your cooperation, and we wish you a pleasant weekend.

Sincerely,

Student Affairs Office, National Taiwan University of Science and Technology.

國立臺灣科技大學校區平面配置圖



學校位址圖：(若校內停車場已滿，可停至臺大停車場內，步行約 5-10 分鐘)



臺大停車場
 (基隆路4段，
 近公館圓環)